
Niepelnosprawni 

Chociasz jestes niepełnosprawny, nie mozna sie wstydzic 

i nie można ani siebie ,ani innych nienawidzic. 

Trzeba podnies glowe i wyjsc do ludzi, 

moze zdrowym ludziom serce sie bardziej obudzi. 

I sie z wami naprawde zaprzyjaznia, 

a nie komorki, telewizory i zyc swoja wyobraznia. 

Trzeba lepiej spojrzec na druga osobe , 

a nie myslec ciagle o sobie. 

Bo oni sa tacy , jak ludzie  

i ciagle mieszkaja jak odludzie. 

Nie maja przyjaciol , sa odraceni 

tak jak by do wiezienie zostali wtraceni. 

Oni tez przyjaciol i milosci , 

a nie ciagle zyc w depresji i zlosci. 

A moze wiara was uzdrowi  

i tak jak my , bedziecie zdrowi . 

No i juz na wozku siedziec nie bedziecie. 

Biegec, smiac i skakac bedziecie. 

I nareszcie zapomnicie co zescie przezyli 

i bedziecie w smiechu i milosci zyli. 

Zeby zawsze wam gwiazdka swiecila, 

i nasza przyjasnia oswiecila. 
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